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Kérdés

„Önkormányzati tulajdonba kerülhetnek-e elhanyagolt állami tulajdonú útszakaszok?"
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és
Közlekedési Miniszter úr felé az alábbiak szerint : A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A választókerületemben található Újfehértó városban, amelynek 2006 . októbere óta
polgármesteri tisztét is betöltöm, a szilárd burkolattal rendelkező útszakaszok jelentős
részének, mintegy 20 kilométernyi útszakasznak tulajdonosa a Magyar Állam .

Az utóbbi esztendőkben, mivel az utak állapotára fordítható forrásokat szinte teljes egészében
lekötötték az úthálózat fejlesztési munkái, illetve kiemelt útszakaszok javítási, felújítási
kiadásai, a város állami tulajdonban levő útszakaszai a jelentős forgalom miatt elviselhetetlen
állapotúvá váltak .
A korábbi városvezetés passzív szemlélőként annyit tett, hogy rendszeresen levélben
fogalmazta meg a kezelő szervezet felé a városlakók igényét a felújításra .
Én nem ezt teszem jelen kérdésemben. Partnerséget ajánlok, kérve támogató közreműködését .

A 2007. évi Állami költségvetés ismét lehetőséget biztosít a belterületi, az önkormányzati
törzsvagyonba tartozó útszakaszok burkolat felújításának támogatására . Legnagyobb
problémánk, hogy csak a törzsvagyonba tartozó útszakaszok felújítására kerülhet sor ezen
forrás segítségével, nálunk viszont a legforgalmasabb, és legrosszabb útszakaszok állami
tulajdonban vannak . Szeretne a város forrásokat biztosítani ezen útszakaszok felújítására, de a
jelenlegi szabályok miatt ki vagyunk zárva ebből a lehetőségből .



Tisztelt Miniszter úr!

Segítségét kérem, hogy a közúti közlekedésről szóló 1988. évi 1. törvény 32 .§ (3)
bekezdésében biztosított lehetőség szerint az érintett útszakaszok könyvjóváírással térítés
nélkül mielőbb Újfehértó város tulajdonába kerülhessenek .
Amennyiben ez nem lehetséges, tisztelettel felajánlom a város anyagi forrásainak részleges
bevonását legalább a közvetlen városközpont érintett útszakaszainak felújítására .

Tisztelettel kérdezem: önkormányzati tulajdonba kerülhetnek-e elhanyagolt állami
tulajdonú útszakaszok annak érdekében, hogy önkormányzati forrás bevonásával
felújításra kerüljenek?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . december 18 .

Tisztelettel :

Tó An ás
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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